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      Gainwell Hotel Furniture has been an upscale 

hospitality furniture provider for over 20 years. We are 

committed to delivering the finest furniture to our clients. 

Gainwell has professional sales representatives around the 

global ready to support client requirements and actively 

provide suggest ions on furniture designs from a 

production stand point, give onsite installation advices, 

and much more. We strongly believe in the importance of 

giving excellent client support.

     It is our honor to have been working with and 

developing strong relationships with design firms and 

hotel owners together for the past 20 years.   Gainwell has 

provided more than thousands of guest room and public 

area furniture for venues such as The Venetian, Sands 

Singapore, Parisian, Ritz Carlton, J.W. Marriot, Hyatt, and 

Galaxy among others. We sincerely appreciate all the 

opportunities that are presented to us and will do our best 

to provide the finest quality of furniture.

        美盈酒店家具是美盈实业有限公司旗下的商用家具

品牌，一直以来为高端酒店项目制造高质量的酒店家

具。美盈酒店家具在全球不同地区都有当地的销售团

队，以便更加快速和准确的了解客人的需求。为配合酒

店项目的顺利进行，我们拥有最为专业的技术团队，为

设计师在家具设计理念上提供专业的可行性建议，同时

为酒店方在酒店实地安装过程中出现的问题做及时并可

行的解决方案。

         在近30年以来的酒店家具行业中，我们有幸与知名

的设计公司、采购商以及项目业主合作，为不同的酒

店、高级会所、豪宅提供高品质家具，并且与全球酒店

集团建立了良好的合作关系。 特六其中合作的酒店有沙

善酒店，多哈华尔道夫酒店，新加坡滨海湾金沙酒店，

澳门威尼斯人， 思哲， 影汇W，莱拂士，巴黎人，丽范 新

思卡尔顿，澳门银河, 威斯汀，希尔顿，喜来登，帕拉佐

赌场度假酒店， . .万豪，皇冠假日和悦榕庄等。美盈J W

酒店家具用心制造每一件家具的同时，我们还认真聆听

顾客的需求，并尽我们最大的能力去解决客人的需要。
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45/4607/08

新加坡滨海湾金沙酒店

MARINA BAY 
SANDS SINGAPPORE



星级指数：★★★★★

地理位置：新加坡滨海湾区

工程简介：新加坡滨海湾金沙酒店（Marina Bay Sands Singapore）是美国拉斯维加斯金沙集团在新加坡斥巨资打造而成的大型综合豪华娱

乐城，整个酒店项目共耗资55亿美金。地处新加坡黄金地段，邻近发达的交通网络，出行十分便利。酒店四周环境优雅，周边设施齐全，紧邻

新加坡各主要经济区域。该酒店各类型的客房共计约2500间，我司为其提供了大部分的客房家具及赌场椅子。

Hotel Standard:★★★★★

Location:SINGAPORE

Project Reference:Marina Bay Sands Singapore,is invested and operated by Las Vegas Sands. The entire hotel projet cost $5.5 

billion dollars and turn out as the large-scale luxury entertainment center. Travel become very convenient when you find yourself 

in this prime location.Surrounded by the elegant interior view which is created by the furniture and decoration,there are always 

more than your imagination. Gainwell offer half of furniture for 2,500 rooms of this gorgeous project as the main supplier.

45/4609/10
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新加坡滨海湾金沙酒店

MARINA BAY SANDS SINGAPPORE
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新加坡滨海湾金沙酒店

MARINA BAY 
SANDS SINGAPPORE
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新加坡滨海湾金沙酒店

MARINA BAY 
SANDS SINGAPPORE
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45/4615/16

SHERATON GATEWAY
LOS ANGELES
美国洛杉矶喜来登酒店   



Hotel Standard:★★★★★

Location: Los Angeles, USA 

Project Reference: Sheraton Los Angeles Hotel has transformed into a Sheraton Grand property, entering Sheraton Hotels & Resorts' 

premier tier of addresses that are recognized for their enticing destinations, distinguished designs, as well as excellence in service 

and guest experiences. The establishment recently completed a USD75 million renovation, featuring the full refurbishment of its 496 

rooms and suites, the complete refresh of the lobby and meeting spaces, and the introduction of new dining experiences. Having now 

worked with Gainwell Furniture for a number of years, we have built up a great relationship in terms of expectations and deliverables.

    

星级指数：★★★★★

地理位置：美国洛杉矶

  洛杉矶喜来登酒店坐落于洛杉矶国际机场对面，交通极为便利，且位于南加州众多热门目的地的中心。 从这里，您可前往好莱坞

一睹明星和富含传奇色彩的“Hollywood”标牌、前往环球影城观看冒险电影，或前往迪斯尼乐园体验神奇的米奇和米丽——所

有这些均只需不到一小时时间。美盈家具凭借其雄厚实力与国际品质，与洛杉矶喜来登酒店进行合作，为该酒店提供顶级家具产

品，共同成就这一超五星级酒店项目！

45/4617/18
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SHERATON GATEWAY LOS ANGELES
美国洛杉矶喜来登酒店   
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SHERATON GATEWAY
LOS ANGELES
美国洛杉矶喜来登酒店   
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45/4621/22

SIX SENSES 
SOUTHERN DUNES
THE RED SEA
沙特六善酒店



45/4623/24

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: SAUDI 

Project Reference: The Six Senses Red Sea Resort is uniquely located on the Red Sea coast, featuring a long stretch of private 

beach and clear, blue. Here, you can either bask in the romantic sunshine on the beach or dive into the sea to explore the rich and 

colorful marine world. The surrounding natural scenery magnificent, providing guests with a tranquil escape close to nature. The 

facilities are first-class and exude luxury. The resort offers spacious and comfortable rooms and suites, equipped with high-end 

furniture and modern amenities. From private pools to sea-view balconies, from comfortable king-sized beds to luxurious 

bathrooms, every detail reflects the care guests.

星级指数：★★★★★

地理位置：沙特阿拉伯

工程简介：红海南丘六善酒店地理位置得天独厚。坐落于红海之滨，拥有绵延的私人沙滩和清澈碧蓝的海水。在这里，你可以

尽情享受阳光沙滩的浪漫，也可以潜入海底探索丰富多彩的海洋世界。周边自然景观壮丽，为宾客提供了一个远离喧嚣、亲近

自然的度假胜地。设施一流尽显奢华。酒店拥有宽敞舒适的客房和套房，每一间都配备了高端的家具和现代化的设施。从私人

泳池到海景阳台，从舒适的大床到豪华的浴室，每一个细节都体现了对宾客的关怀。

SIX SENSES SOUTHERN 
DUNES THE RED SEA
沙特六善酒店
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SIX SENSES 
SOUTHERN DUNES
THE RED SEA
沙特六善酒店
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SIX SENSES 
SOUTHERN DUNES
THE RED SEA
沙特六善酒店
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澳门范思哲酒店

HOTLE ,MACAUI
PALAZZO VERSACE 

45/4629/30



Hotel Standard:★★★★★

Location: MacaoinChina

Project Reference: The luxury resort hotel Palazzo Versace Macao, the first Palazzo Versace hotel in Asia, officially opened on 

March 2, 2024. The hotel is located within the Grand Resort at Cotai, occupying a prime location in Cotai, adjacent to the 

Macao East Games Dome. It is just a 10-minute drive from the Macao International Airport and the main border crossings in 

Cotai, making it easily accessible. can also take the resort's free shuttle buses to travel between the hotel and the border 

gates, Hengqin New Border Crossing, and the Macao Peninsula The hotel boasts 271 rooms and suites. Gainwell Furniture, 

with its strong capabilities and international quality, collaborated with Palazzo Versace Macao, top-notch furniture products 

for the hotel. This partnership has jointly achieved this ultra-luxury star hotel project!

    

星级指数：★★★★★

地理位置：中国澳门

澳门范思哲豪华度假酒店是亚洲首间 Palazzo Versace 酒店，于 2024 年 3 月 25 日正式开业。酒店坐落于澳门上葡京综合度假

村内，位处路凼优越地段，毗邻澳门东亚运动会体育馆，距离澳门国际机场及路凼主要口岸仅 10 分钟车程，交通便捷。游客还可

以搭乘度假村的免费穿梭巴士，往返关闸、横琴新口岸及澳门半岛, 酒店拥有 271 间客房和套房。美盈家具凭借其雄厚实力与国际

品质，与澳门范思哲酒店进行合作，为该酒店提供顶级家具产品，共同成就这一超五星级酒店项目！

澳门范思哲酒店

HOTLE ,MACAUIPALAZZO VERSACE 
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澳门范思哲酒店

HOTLE ,MACAUI
PALAZZO VERSACE 
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澳门范思哲酒店

HOTLE ,MACAUI
PALAZZO VERSACE 
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45/4647/48

THE VENETIAN
MACAO RESORT
HOTEL 



45/4647/48
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THE VENETIAN MACAO 
RESORT HOTEL 
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THE VENETIAN
MACAO RESORT
HOTEL 
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THE VENETIAN
MACAO RESORT
HOTEL 
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45/4639/40

Ritz Carlton 
Macau
澳门丽思卡尔顿酒店



45/4641/42

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: Macao

Project Reference: :Ritz Carlton Macau is the first all-suite hotel of Ritz Carlton brand. It has more than 25o suites located in 

high floor of Galaxy phase .Gainwell loose furniture win the client's praise and add one more outstanding project in project list.

星级指数：★★★★★

地理位置：中国澳门

工程简介：澳门丽思卡尔顿酒店是丽思卡尔顿旗下的首间全套房酒店，酒店位于路氹城“澳门银河   ”综合度假城内，澳门

丽思卡尔顿酒店是拥有超过250间套房的全套房酒店，所有套房均位于“澳门银河    ”综合度假城的高楼层。美盈与银河集

团的再次合作，美盈以专业的服务态度及优质的品质，为澳门丽思卡尔顿酒店提供了酒店客房活动家具，又一次得到客户的

肯定。

Ritz Carlton Macau
澳门丽思卡尔顿酒店

TM

TM
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Ritz Carlton 
Macau
澳门丽思卡尔顿酒店
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45/4645/46

Raffles At Galaxy 
Macau
澳门莱佛士酒店



45/4647/48

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: Macau

Project Reference: Raffles Macau is a uniquely distinctive luxury hotel. As one of the most anticipated hotels in Macau, it is the world's 

all-suite Raffles hotel, opening at the end of 2023. The hotel is located within the Galaxy Macau integrated resort, offering convenient 

access a prime location. It boasts 450 all-suite rooms ranging from 78 to 228 square meters, with some suites featuring private 

swimming. Raffles Macau delivers an unparalleled guest experience with its opulent design, extensive facilities, and exceptional service, 

making it one of the representatives of luxury hotels Macau. Gainwell Furniture collaborated with the hotel in 2023, providing furniture 

for the guest rooms and suites. With our high business standards exceptional product quality, we write brilliant chapters for our 

partners.

星级指数：★★★★★

地理位置：中国澳门

工程简介：澳门莱佛士酒店是一家极具特色的奢华酒店，作为澳门地区备受瞩目的酒店，它是全球最大的全套房式莱佛士酒店，于 

2023 年年底开业。酒店位于澳门银河度假城内，位置优越，交通便利。拥有 450 间全套房，从 78 平米到 228 平米不等，部分客

房还设置了私人游泳池。澳门莱佛士酒店以其奢华的设计、完善的设施和优质的服务，为宾客带来了无与伦比的住宿体验，是澳门

奢华酒店的代表之一。美盈家具于2023年与酒店取得合作，提供客房和套房家具，以优质的业务水平和超凡的产品品质，为各合作

伙伴编写辉煌篇章。

Raffles At Galaxy Macau
澳门莱佛士酒店
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Raffles At Galaxy
Macau
澳门莱佛士酒店
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45/4651/52

Sheraton 
North Sea Hotel
北海喜来登度假酒店



45/4653/54

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: Guangxi, China

Project Reference: Situated within the Beihai Guan Tou Ling National Forest Park, the hotel is nestled against the mountains and beside the 

sea, a tranquil and elegant environment. It is about a 5-minute walk to the beach, making it a perfect retreat from the hustle and bustle of 

daily life. hotel features 218 guest rooms and suites, ranging in size from 60 to 210 square meters. The room design, with its wood tones, 

exudes elegance and sophistication. 65% of the rooms offer sea views, and all rooms come with floor-to-ceiling windows and balcon. 

Some rooms also feature private bathtubs. In 2023, Gainwell Furniture collaborated with the hotel to provide furniture for the guest rooms 

suites. With its high-quality service and exceptional product quality, Meiyin Furniture has written a brilliant chapter for its partners.

星级指数：★★★★★

地理位置：中国广西

工程简介：坐落于北海冠头岭国家森林公园内，依山傍海，环境清幽雅致，步行至沙滩约 5 分钟，是远离喧嚣的避世之所。酒店设有 

218 间客房及套房，包括 60-210 平方米的不同面积大小的房型，自然原木色调的设计尽显高雅品味与精致格调。65% 的客房可欣赏

到海景，房间均配备落地窗和阳台，部分客房还设有私人浴缸。美盈家具于2023年与酒店取得合作，提供客房和套房家具，以优质的

业务水平和超凡的产品品质，为各合作伙伴编写辉煌篇章。

Sheraton North Sea Hotel
北海喜来登度假酒店
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Sheraton 
North Sea Hotel
北海喜来登度假酒店

Sheraton 
North Sea Hotel
北海喜来登度假酒店
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Sheraton 
North Sea Hotel
北海喜来登度假酒店
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45/4659/60

Tishang Sailing
holidays WUZHEN
乌镇堤上帆船度假酒店



45/4661/62

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: Zhejiang  , China

Project Reference: Located at the westernmost end of the West in Wuzhen, the overall building resembles a sailboat docked on the 

embment, standing as a unique presence in the Wuzhen scenic area. It boasts 439 rooms, all themed around a ship's cabin, with a 

sail-shaped colored ambient light at the bedside. The light flows along the structure of the water waves at the head of the bed, like 

slowly flowing water, making feel as if they are on a boat. The room is also equipped with modern facilities such as full-process 

self-service, intelligent guest control, sleep aid, and linen chip system, enhancing the guest experience. Gainwell Furniture, with 

its strong strength and international quality, collaborated with the Wuzhen Diti Sailing Hotel, providing top-notch furniture 

products for the hotel, jointly creating this ultra-luxury star hotel project!

星级指数：★★★★★

地理位置：中国浙江省

工程简介：位于乌镇西栅的最西端，整体建筑犹如一艘帆船停靠在堤上，是乌镇景区的独特存在。拥有 439 间客房，客房以船舱建筑

风格为主调，床头有白帆状的水波纹彩色氛围灯，灯光沿着床头水波纹的结构变幻流转，像水流缓缓流动，让人仿佛置身于船上。房

间还配置了全程自助、智能客控、安睡、RFID 布草芯片系统等现代化设施，提升入住体验。美盈家具凭借其雄厚实力与国际品质，

与乌镇堤上帆船度假酒店进行合作，为该酒店提供顶级家具产品，共同成就这一超五星级酒店项目！

TISHANG Sailing holidays WUZHEN
乌镇堤上帆船度假酒店
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Tishang Sailing
holidays WUZHEN
乌镇堤上帆船度假酒店
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Tishang Sailing
holidays WUZHEN
乌镇堤上帆船度假酒店
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45/4667/68

Huayi Hotel
NanJing
南京华邑酒店



45/4669/70

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: Nanjing, China 

Project Reference:The luxury resort hotel Palazzo Versace Macao, the first Palazzo Versace hotel in Asia, officially opened on March 2, 

2023. The hotel is located within the Grand Resort at Cotai, occupying a prime location in Cotai, adjacent to the Macao East Games 

Dome. It is just a 10-minute drive from the Macao International Airport and the main border crossings in Cotai, making it easily 

accessible. can also take the resort's free shuttle buses to travel between the hotel and the border gates, Hengqin New Border Crossing, 

and the Macao Peninsula The hotel boasts 271 rooms and suites. Gainwell Furniture, with its strong capabilities and international 

quality, collaborated with Palazzo Versace Macao, top-notch furniture products for the hotel. This partnership has jointly achieved this 

ultra-luxury star hotel project!

星级指数：★★★★★

地理位置：中国南京

工程简介：南京华邑酒店坐落于洛杉矶国际机场对面，交通极为便利，且位于南加州众多热门目的地的中心。 从这里，您可前往好

莱坞一睹明星和富含传奇色彩的“Hollywood”标牌、前往环球影城观看冒险电影，或前往迪斯尼乐园体验神奇的米奇和米丽——

所有这些均只需不到一小时时间。美盈家具凭借其雄厚实力与国际品质，与南京华邑酒店进行合作，为该酒店提供顶级家具产品，

共同成就这一超五星级酒店项目！

Huayi Hotel NanJing
南京华邑酒店
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Huayi Hotel
NanJing
南京华邑酒店
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Huayi Hotel
NanJing
南京华邑酒店
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45/4675/76

Hilton Hotel
Zhuhai
珠海希尔顿酒店



45/4677/78

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Hotel Standard:★★★★★

Location: Guangdong China

Project Reference: The hotel is located at No. 258, Hengqin Avenue, Hengqin Guangdong-Macao In-depth Zone, neighboring the 

Hengqin Port. It is a 5-minute walk to the port and offers a view of Macao across the river, serving a bridge between the mainland 

and Macao. The hotel boasts 202 comfortable and cozy guest rooms and suites, inspired by the history of Sino-uguese trade, 

incorporating elements such as sails, floral ceramics, and nautical charts, blending local characteristics with international service 

standards. In 2023 Gainwell Furniture collaborated with the hotel, providing furniture for the guest rooms and suites. With high-

quality service and exceptional product quality, we write brilliant chapters for partners.

星级指数：★★★★★

地理位置：中国广东

工程简介：酒店坐落于横琴粤澳深度合作区濠江路 258 号，毗邻横琴口岸，步行 5 分钟可达，与澳门临江相望，是连接内地

与澳门的纽带。酒店拥有 202 间舒适温馨的客房和套房，房间设计以中葡商贸历史为灵感，汲取船帆、花瓷及航海图等元

素，兼具本地特色和国际服务水准。美盈家具于2023年与酒店取得合作，提供客房和套房家具，以优质的业务水平和超凡的

产品品质，为各合作伙伴编写辉煌篇章。

Hilton Hotel Zhuhai
珠海希尔顿酒店
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Hilton Hotel
Zhuhai
珠海希尔顿酒店
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Hilton Hotel
Zhuhai
珠海希尔顿酒店

GAINWELL HOTEL FURNITURE



国外案例 国内案例

GLOBAL 
CASE 
SHARING
美盈全球案例分享

MARINA BAY SANDS SINGAPPORE

SHERATON GATEWAY LOS ANGELES

THE PALAZZO AT THE VENETIAN

OLAYA HOTEL SAUDI ARABIA

Harlequin Hotel CABIBBEAN 

Junby Bay Pond Bay Suites, USA

Puerto Rico Airport Hotel

Hard Rock Hotel Tampa, USA

Renaissance Hotel,Miami,USA

Grand Lisboa Hotel

Hilton Hotel Manila, Philipine 

Marriott Marquis Teardown,USA

Triton SF C/O, USA 

Hilton Double tree hotel, USA 

Marriott Hotel Manhattan Beach, USA

Millennium hotel, Jeddah, Saudi

Hotel in 396 Broadway, New York, USA

Hyatt Regency, LAX

Reef Villa Hotel, Bahama

Grand Excelsior Hotel, Dubai

St. Charles

Renaissance Hotel,Depot Minneapolis, MN,USA

GAINWELL HOTEL FURNITURE

Sheraton San Gabriel Hotel , LA /USA 

澳门银河渡假村悦容庄酒店

澳门金沙城酒店

澳门银河二期JW万豪酒店

澳门银河二期丽兹卡尔顿酒店

澳门巴黎人酒店

澳门威尼斯人酒店

澳门范思哲酒店

澳门W酒店

澳门伦敦人酒店

香港新世界（ K11 ARTUS）

香港迪斯尼国际乐园

香港太子酒店

香港如心酒店

三亚山海天JW万豪酒店

海南博鳌凯莱酒店

九寨鲁能中查沟一期希尔顿酒店

九寨沟康莱德酒店

九寨沟希尔顿花园酒店

文安鲁能生态区度假酒店

济南鲁能泰山七号

大连鲁能希尔顿度假酒店

大连金石滩鲁能希尔顿酒店

东莞鲁能铂悦花园

富力惠东逸林希尔顿酒店

惠州希尔顿逸林酒店

中山港口艾美酒店

中山保利艾美酒店

湛江福朋喜来登酒店

珠海希尔顿酒店

珠海华发金湾万豪酒店

珠海瑰宝酒店

深圳前海银海蓝天华庭

长春悦榕庄HOMM酒店

龙岩佰翔京华大酒店

湖南省长沙市国金中心

苏州国金T1塔酒店

长江之舟南京华邑酒店

山西沁水友谊大酒店

北海冠岭山庄喜来登酒店

云南海豚湾主题酒店

乌镇帆船酒店

荆州海子湖喜来登酒店

武汉光谷皇冠假日酒店

云南海豚湾主题酒店

苏州国金T1塔酒店

长江之舟南京华邑酒店

山西沁水友谊大酒店

南京鲁能公馆

珠海希尔顿酒店

天津鲁能体北项目

乌镇帆船酒店

荆州海子湖喜来登酒店

海南博鳌凯莱酒店

龙岩佰翔京华大酒店
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